
Dobro sodelovanje
z bežigrajskim
izvršnim svetom

Člani bežigrajskega izvršne- prej pa jih je ostalo še 6.995,
ga sveta so na prvi seji v apri- kar, kot je dejal vodja, še ved-
lu med drugim prisluhnili tudi no presega njihovo sistemati-
poročilom: družbenega pravo- zirano delo za 10.000 zadev.
branilca samoupravljanja Ijub- Predstavnica Temeljnega jav-
Ijanskih občin, o delovanju so- nega tožilstva v Ljubljani je
dišča združenega dela, orga- poročala, da je lani. v mestu
na za postopek o prekrških, o upadlo število kriminalnih de-
uporabi zakonov in o delu Te- janj, ki so jih storili mladolet-
meljnega javnega tožilstva, o niki, pač pa se je povečala te-
delu Javnega pravobranilstva, *a izvršenih dejanj. Pri njiho-
o delu Ijubljanske enote Te- vem delu še vedno prevladuje-
meljnega sodišča - vse v jo premoženjski delikti na ško-
Ljubljani v minulem letu. Po- do družbenega in zasebnega
ročevalci so opozorili na teža- premoženja. Nikola Dimitro-
ve, predvsem finančne in ka- vič, javni pravobranilec mesta
drovske, ki jih srečujejo pri Ljubljane, je spregovoril o
delu ter na pojave, ki jih sank- problemu cenilcev nepremič-
cionirajo. nin, predvsem stanovanj in

Viktor Leskovšek, dmžbeni hiš, ki znajo isto nepremični-
pravobranilec samoupravlja- no oceniti tudi z do 600 od-
nja Ljubljana, je med drugim stotkov različno ceno, kar
dejal, da organizacije združe- močno otežuje delo javnega
nega dela v svojih samouprav- pravobranilstva. Morda zato
nih splošnih aktih nimajo ne bi bilo odveč razmisliti o
opredeljenega poslovanja z organiziranju službe cenilcev
motnjami, poleg tega pa v oz- pri gospodarski zbornici in o
dih tudi ni pravega pristopa obveznih periodičnih strokov-
do inovacij. Sodišče združe- nih izpitih zanje. Predstavnik
nega dela se je lani, kot je po- temeijnega sodišča v Ljubljani
vedal njegov predsednik, naj- je opozoril, da jim zaradi ved-
več ukvarjalo s stanovanjskimi no večjega dela in slabega na-
zadevami. Število teh sporov grajevanja odhajajo kadri.
se je v primerjavi z letom 1984 Omenil je tudi, da sicer dobro
povečalo za 66 odstotkov, zamišljeni poravnalni sveti na
predvsem na račun uvrstitve terenu žal ne delajo, kot bi
na prednostno listo za dodeli- morali. To seveda še povečuje
tev solidarnostnih stanovani v število zadev, s katerimi se pe-
občini Moste-Polje. Boris Ži- Ca sodišče. Rudi Lampret, na-
bert, vodja sodnika za prekr- čelnik mestne uprave za in-
ške Ljubljana, je opozoril, da špekcijske službe je pohvalil
se zadnja leta strmo narašča- dejstvo, da je ekološka zavest
nje prekrškov nekoliko umirja. v Ljubljani vse bolj prisotna.
Kljub temu pa so lani prejeli v Kljub temu pa ostajajo še pe-
reševanje 27.436 zadev, iz leta reče težave, s katerimi se sre-

iujejo inšpektorji \z dneva v
Jan, predvsem deponije ne-
rarnih snovi in malomaren od-
IOS marsikatere organizacije
:druženega dela do ekološko
levarnih odpadkov. Ob koncu
io poročevalci pohvalili
ispešno sodelovanje z beži-
irajskim izvršnim svetom z že-
jo, da bi ostalo takšno tudi
•naprej.
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